
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 9 juni 2020 
 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen: 
Mauriel van As & Matthijs Machielse (VVD) 
 
 

Onderwerp: 
Verkeerssituatie sportpark Het Hoge Land 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Is het college bekend met de onveilige verkeerssituatie (zie toelichting) op en 
rond het parkeerterrein van sportpark Het Hoge Land? Wanneer het college dit 
niet (h)erkent, graag aangeven waarom niet. 

2. Heeft het college overwogen om (aanvullende) maatregelen te nemen om de 
verkeersituatie veiliger te maken voor alle verkeersdeelnemers en in het 
bijzonder de vele (sportende) kinderen? Zo ja welke, zo nee waarom niet? 

3. Welke maatregelen zijn gepland dan wel is het college bereid te overwegen om 
de verkeersveiligheid te verbeteren op en rond het sportpark Het Hoge Land? 

 
 
* Aangegeven wat van toepassing is. 

Indien nodig 
Toelichting: 
 
Het centrum van het sportpark Het Hoge Land bestaat uit een parkeerplaats met daar 
omheen een rondweg met eenrichtingsverkeer. Deze weg staat op kaarten ingetekend 
als Het Hoge Land. Deze weg heeft nu geen snelheid remmende maatregelen, en er kan 
daardoor hard gereden worden. De huidige situatie wordt door de sportverenigingen, 
sporters en de VVD fractie als onveilig ervaren. Vooral het feit dat hier ook heel veel 
kinderen fietsen in combinatie met de regelmatig hoge snelheid baart de VVD fractie 
zorgen.  
Kortom, er is sprake van een onveilige situatie. De VVD heeft contact met de 
sportverenigingen en zij geven aan geen gehoor te krijgen bij de gemeente.  
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


